

(Le français suit)

EVENTS

Connecting people and knowledge



(A503) Learning Day for Managers

This 2019 event is being offered in collaboration with the National Managers' Community (NMC) for those who were unable to attend their regional NMC's Managers' Exchange in fall 2018. It will bring the themes covered by the Exchange to a wider audience and smaller groups, giving them the knowledge and skills needed to thrive in the 21st century.

Topics covered include:

- *Leadership*
- *Interest-based communication: Collaborating through conflict*
- *Are you managing your career or is your career managing you?*

Date and Time: April 30, 2019 | 8:45 am – 4:00 pm

Registration: [Please click here](#)

(A223) Learning Day for Administrative Professionals

*As well as connecting you with other administrative professionals, this year's national forum will hone your skills and increase your knowledge to help advance your career. Be sure to register for this feature event and **explore your full potential!** This learning activity is designed for administrative professionals; it is also open to all public servant groups and levels.*

Date and Time: May 1, 2019 | 8:45 am – 4:00 pm

Registration: [Please click here](#)

(G132) Managing Employee Performance Issues

Managers must be equipped to confidently deal with unsatisfactory performance. This course examines a range of practical tools, skills and techniques designed to help managers carry out positive employee performance management, as well as options for addressing culpable and non-culpable performance issues. Participants will familiarize themselves with the performance management cycle, and learn how to assess performance and conduct performance interviews.

Topics include:

- *Identifying performance issues*
- *Providing effective feedback*
- *Conducting a performance interview*
- *Distinguishing between culpable and non-culpable behaviours*
- *Using a performance management decision-making process*

Date and Time: May 2, 2019 | 8:30 am – 4:30 pm

Registration: [Please click here](#)

ÉVÉNEMENTS

Apprendre en tissant des liens



(A503) Journée d'apprentissage pour les gestionnaires

Cet événement de 2019, qui est organisé en collaboration avec la Communauté nationale des gestionnaires (CNG), s'adresse à ceux qui n'ont pas pu participer à leur événement régional : l'Échange entre les gestionnaires de la CNG de l'automne 2018. Cette formule favorisera la participation d'un auditoire plus vaste et les thèmes traités lors de l'Échange seront présentés à de plus petits groupes, leur permettant d'acquérir les connaissances et les compétences nécessaires pour connaître du succès au 21e siècle.

Les sujets traités incluent :

- *Leadership*
- *Communication fondée sur les intérêts : Collaboration en vue de résoudre un conflit*
- *Gérez-vous votre carrière ou est-ce votre carrière qui vous gère?*

Date et heure : Le 30 avril 2019 | de 8 h 45 à 16 h

Inscription : [cliquez ici s'il vous plait](#)

(A223) Forum des professionnels de l'administration

*Au contact d'autres professionnels de l'administration, perfectionnez vos compétences et approfondissez vos connaissances pour réussir votre carrière. Ne manquez pas de vous inscrire à cet événement vedette et **explorez votre plein potentiel!** Cette activité d'apprentissage s'adresse aux professionnels de l'administration, mais les fonctionnaires de tous les groupes et niveaux peuvent également s'y inscrire.*

Date et heure : Le 1 may 2019 | de 8 h 45 à 16 h

Inscription : [cliquez ici s'il vous plait](#)

(G132) Gestion des problèmes de rendement des employés

Les gestionnaires doivent posséder les outils nécessaires pour gérer avec assurance les problèmes de rendement. Ce cours présente divers outils, aptitudes et techniques pratiques qui permettront aux gestionnaires de gérer le rendement des employés de façon positive, et il expose aussi les options possibles pour gérer les comportements coupables et non coupables. Les participants se familiariseront avec le cycle de gestion du rendement et apprendront à évaluer le rendement et à mener une discussion sur le rendement.

Sujets traités :

- *cibler les problèmes de rendement;*
- *fournir de la rétroaction efficace;*
- *mener une discussion sur le rendement;*
- *distinguer les comportements coupables et non coupables;*
- *utiliser un processus décisionnel pour la gestion du rendement.*

Date et heure : Le 2 may 2019 | de 8 h 30 à 16 h 30

Inscription : [cliquez ici s'il vous plait](#)

myschool-monecole.gc.ca

Canada 